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Virtual Assets (“VA”) Knowledge and Experience QuestionnaireVirtual Assets (“VA”) Knowledge and Experience QuestionnaireVirtual Assets (“VA”) Knowledge and Experience QuestionnaireVirtual Assets (“VA”) Knowledge and Experience Questionnaire    

虛擬資產知識及經驗問卷虛擬資產知識及經驗問卷虛擬資產知識及經驗問卷虛擬資產知識及經驗問卷    

Account NameAccount NameAccount NameAccount Name 帳戶名稱帳戶名稱帳戶名稱帳戶名稱::::    Account NumberAccount NumberAccount NumberAccount Number 帳戶號碼帳戶號碼帳戶號碼帳戶號碼::::    

For virtual asset, do you have any of the following knowledge and experience? 

就虛擬資產而言，閣下是否有下列知識及經驗? 

If you choose option 1, 2, and/or 3 and provide relevant supporting documents such as training proof, certificates, current or 

previous employment proof and/or relevant trading record/statement, the virtual asset knowledge test can be waived. 

如閣下剔選選項 1、2 及/或 3 並提供相關證明文件，如受訓紀錄、證書、現時或過往工作證明及/或有關交易紀錄/結單，則可豁免虛擬資產知識測試. 

I have acquired knowledge and experience of virtual assets:  

本人從以下途徑已獲得對虛擬資產之知識及經驗：  

1. □ Has undergone training or attended courses on virtual assets or VA-related products? 

接受有關虛擬資產或虛擬資產相關產品的培訓或出席有關課程? 

□Regulatory Authority 監管機構   □Exchange 交易所       □Financial Institution 金融機構                        

□Education Institution 進修學院  □Tertiary Institution 大專院校 

2. □ Has current or previous work experience related to virtual assets or VA-related products? 

現時或過往的工作經驗是與虛擬資產或虛擬資產相關產品有關? 

□受監管持牌人士 Regulated Licensed Person                                                     

□與虛擬資產或資產相關產品相關後勤 Back Office related to Virtual Asset or VA-related products  

□管理層 Management 

3. □ Has prior trading experience in virtual assets or VA-related products, i.e. has executed five or more transactions in any 

virtual asset or VA-related product within the past three years (whether traded on an exchange or not) and understand the risk 

in relating to virtual assets or VA-related products. 

有曾進行虛擬資產或虛擬資產相關投資或產品交易的經驗，即過去三年內曾就任何虛擬資產或虛擬資產相關產品進行五筆或以上的交易(不論

是否於交易所進行交易)，並清楚明白其風險。 

4. □ I could not provide the relevant document / information as supporting, so I will complete "Virtual Asset Knowledge 

Questionnaire". 

本人未能提供相關文件／資料證明，因此將會進行「虛擬資產知識測試」。 

5. □ I have NO knowledge of virtual assets or VA-related products.(Trading in VA-related products would not be approved if this 

option is chosen) 

本人沒有虛擬資產或虛擬資產相關產品之認識。(選此項將不批准買賣虛擬資產相關產品)    

Customer DeclarationsCustomer DeclarationsCustomer DeclarationsCustomer Declarations 客戶聲明客戶聲明客戶聲明客戶聲明        

I hereby declare and confirm that a Virtual Assets (“VA”) Knowledge and Experience Questionnaire was conducted on ____________ 

(date/time) by your staff ______________ (Name of staff) and accept and agree that the above Assessment Result is my Virtual Assets 

(“VA”) Knowledge and Experience Questionnaire. I acknowledge receipt of a copy of this Customer Investor Characterization Form. 

I hereby declare and confirm that the above information relating to my knowledge of Virtual Assets (“VA”) is true and correct. 

本人現聲明及確認於__________________（日期/時間），貴公司職員__________________（職員姓名）為本人進行虛擬資產知識及經驗問卷，本人接受

及同意以上為本人投資者分類的評估結果。本人已收訖此客戶投資者分類表格的副本。 

本人現聲明及確認以上關於本人對虛擬資產認識的資料均屬真實及正確。 

 

 

_________________________ 

Signature of Customer:                                         Date: 

客戶簽署：                                                     日期：    

Internal Use OnlyInternal Use OnlyInternal Use OnlyInternal Use Only 只供內部使用只供內部使用只供內部使用只供內部使用    

Assessment Result(after taking into account the above and the individual circumstances of the Corporate Customer): 

評估結果(已考慮上述及客戶的個別因素) 

Virtual Assets (“VA”) Knowledge and Experience  □ with knowledge of Virtual Assets  □ without knowledge of Virtual Assets 
虛擬資產知識及經驗: □ 對虛擬資產有認識 □ 對虛擬資產沒有認識 

文件於_____________（日期）_____________ ( 時間）_____________ ( 地點 ) 或以電話錄音 ( 內線:____________ ) 完成。 

錄音人員:   


